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Dit jaar heeft de SIS zich gepresenteerd op Animal Event welke werd gehouden op 4, 5 en 6 mei, het 

is een groot evenement waarop verschillende dierenrassen worden gepresenteerd helaas voor de 

duiven was de SIS als enige aanwezig, alleen ‘’Kleindier Liefhebbers Nederland’’ was als andere 

vertegenwoordiger aanwezig met enkele voor ons minder belangrijke duiven rassen en niet alleen 

met duiven zij vertegenwoordigden zoals gezegd alle 

Kleindieren. 

We hebben alle dagen op het Dorpsplein een presentatie 

gegeven van verschillende rassen dit is op zondag gedaan 

door Tom Itterson, deze presentatie van Tom viel bij iedereen 

in de smaak en heeft zeker meer mensen naar onze stand 

gebracht. Een ieder was zeer onder de indruk zoals Tom zijn 

liefde voor de duiven en dus zijn hobby heeft gepresenteerd. 

Ook in de stand heeft Tom op zondag ons ieder veel werk uit 

handen genomen want de meeste bezoekers wilden speciaal 

van Tom uitleg over de aanwezige rassen, vooral omdat Tom 

een ieder zoveel informatie verstrekte dat men zeer tevreden 

en vol leuke anekdotes en in het bijzonder de informatie over 

waar onze rassen in Spanje waren gekweekt en verder gefokt 

werden was voor menige bezoeker een feest om te horen, en 

Klik onder of boven voor de volgende pagina. 



 wij Tom, waren blij dat je er bij was en willen je vragen of je de volgende keer weer mee gaat om ons 

te helpen bij het presenteren van jouw rassen.  

Wat was de meerwaarde; we hebben de duiven weer in de herinnering van de bezoekers boven 

gehaald, meerdere keren hoorden we van aanwezige bezoekers dat in een ver verleden, vader of opa 

ook duiven had gehad en een enkeling ging daardoor toch gerichter vragen stellen, wat ook meestal 

leidde  tot een gesprek over de duiven en onze 

manier van duiven houden want ook de Haagse 

manier van het vliegen met de Spaanse rassen op 

de Til is in den landen niet bekend en ook daarover 

werden veel vragen gesteld. We hebben één 

persoon door kunnen verwijzen naar een andere 

vereniging maar de SIS heeft er zelf geen directe 

leden aan over gehouden. Wel hebben we als 

vereniging meer bekendheid opgebouwd en de 

aandacht kunnen vestigen op onze rassen maar 

landelijk is de liefde voor onze rassen nog niet 

ontwikkeld, hoewel er door de presentatie op het 

dorpsplein zeker goed op gereageerd is, en de loop 

naar onze stand beter werd gevonden. 

Wat hebben we geleerd? Onze hobby is grijs en daar zit het probleem, als we praten over duiven dan 

praten we ook over Opa of Vader, veel 50 plussers! Echt jongeren weten we niet te binden. Van de 

jeugd we weten dat ze bijna niet meer buiten speelt en dus ook niet op de Til staat, we moeten onze 

duiven bij de jeugd bekend maken en de digitale duif vervangen voor een echte, het knuffel gehalte 

moeten we weer omhoog halen en hoe doen we dat met onze andere huisdieren hond of kat? 

50+ Duiven, we her ontdekken de duiven en meest nog de rassen die we in het verleden hadden. 

40+ Gezin, we zijn bezig met het opvoeden van een gezin. 

30+ Carrière, we moeten ons eerst op de carrièreladder bewijzen. 

20+ Partner, we zijn druk met het vinden van een geschikte partner die ook van duiven houdt. 

10+ Digitaal, hier bouwen we aan onze toekomst en onze herinneringen, hoe brengen we digitaal de 

duif in beeld om hem terug te vinden later als 

we van onze herinneringen gaan genieten.   

Niet elke vader en of opa heeft duiven, 

daarom moeten we de duiven op een andere 

manier bij de jeugd gaan brengen op een 

lieve en speelse manier( konijnenhop ?). 

Wandelen met de hond en of de kat op de 

bank!! 

De Tilduif welke lieve rassen hebben we daar, 

ik herinner me een Groningseslenk als 

stopduif daar stond je de hele dag mee in je 

handen. 
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De eerste doffer die ik had gevangen en door trok was toen een grijs, nu vlieg ik met een hennebond, 

deze laat je nooit meer gaan, gelukkig heb ik nu bij mijn Figurita weer die grijze kleur gekweekt deze 

Figurita is niet te koop en gaat nooit meer weg. 

Als op de Show dieren positief worden gekeurd ga je ze 

met andere ogen bekijken en krijgen extra aandacht, als ze 

negatief worden beoordeeld wordt het minder interessant 

en na de tweede negatieve  beoordeling ben je er klaar 

mee en zeker een Jeugdlid zal niet meer showen want 

negatieve herinneringen vergeten we liever. 

De kweek, het kweken van jongen en zeker het opkomen 

van de kleur, brengt een gezonde spanning mee dit is ook 

de tijd dat de Jeugd geïnteresseerd is in duiven, het is klein 

en lief en als dan ook de kleur nog mooi is hoeft het geen 

show dier te zijn maar bijzondere keuren maken elk dier 

interessant. Maar ons hok is niet groot genoeg hoe 

brengen we dit naar de jeugd??   

Na deze overdenkingen van een weekend Animal Event,  

gaan we weer verder met onze hobby, de volgende 

presentatie van de SIS is op 6 Augustus tijdens de 109e 

Landbouwshow in Opmeer met ‘’De dag van de Sierduif’’  

mogelijk kunnen we onze ervaringen daar gebruiken om 

onze Liefde voor Duiven te tonen aan anderen. Jullie hebben hier een uitnodiging voor ontvangen, 

kom kijken en maak er een dagje uit van! 

Arend Zoutenbier. 

 

 

 

 

 

 

 

 

      

 

 

 

 

 


